
 
 
 
 
 
 
 

Møteprotokoll 3/2021 
 
 
 

Utvalg: Utvalg for helse og familie 
Møtested: Ørland kultursenter, Balsnes 
Dato: 07.06.2021 
Tid: 09:00 – 11:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Britt Eli Døsvik Leder SP 
Øyvind Næss Nestleder SV 
Vigdis Rønsholm Furunes Medlem AP 
Frode Valaker Medlem SP 
Trond Pedersen Medlem FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Signe Tettli Sylten MEDL AP 
Roar Orekåsa MEDL SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Elin Odde Roar Orekåsa SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Marit Knutshaug Ervik Kommunalsjef 
Anne M. Standahl Møtesekretær 
Karin H. Størseth Enhetsleder 
Stina Skavdal Avdelingsleder helsestasjon 
Torill Solem Avdelingsleder Bjugn legekontor 
Melanie Degen Avdelingsleder fysio- og ergoterapi 

 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 

 
 
 
 
 
 
 



 
Orienteringer: 
(Presentasjoner sendes ut) 
Bakgrunn for orienteringene er protokoll fra utvalgsmøte 12. april. Oppfølging av vedtak 42/2020 i 
kommunestyret, for å starte prosessen med evalueringen etter punkt 5. 
 
Kommuneplanarbeidet har startet i mellomtiden. Planprogrammet skal opp til behandling i 
kommunestyret 17. juni. 
Er delt inn i tre faser:  

1. Satsingsområder 
2. Mål og strategier 
3. Handlingsdel 

 
Familiehelse 
Enhetsleder Karin H. Størseth orienterte om familiehelse som består av familiens hus og Ørland 
legetjeneste.  
 
 Helsestasjonen - avdelingsleder Stina Skavdal orienterte 

 Organisering: helsestasjon, skolehelsetjeneste, svangerskapsomsorg 
 Større fagmiljø, nærhet til barnelege og andre helsetjenester 
 Faste trefftid på alle skolene – skolene er fornøyde 
 Mye trøkk på skolehelsetjenesten for tiden, alvorligheten har økt 
 Vanskelig å rekruttere helsesykepleiere og jordmødre 
 Skal starte med helsestasjon for ungdom til høsten 
 Los-tjenesten, psykisk helse og rus, mere enkeltsaker, tverrfaglig 
 Jobber med bedre samarbeid med barnevern 
 Ønsker brukerundersøkelse på tilbudet 
 Det er langt å kjøre for de som bor langt unna, som Elveng, Lysøysund, Vallersund 
 I skolehelsetjenesten er det mindre treffpunkt, da de drar rett ut på skolene, for å slippe at mye 

tid går bort i kjøring. Her er det mindre fagmiljø 
 
 Legetjenesten – Enhetsleder Karin Størseth og avdelingsleder Torill Solem orienterte 

 Fortsatt to kontorer – mindre av feil oppmøte og misforståelser, men det skjer 
 Informerer mer på telefon og bedre informasjon på hjemmesiden 
 Fortsatt forvirrende ved Helse Norge, da det ikke står hvor legene jobber 
 Årsaken er at det juridisk sett er ett legekontor 
 Store problemer med å skaffe vikarer, fastleger og lege til sykehjem. Spesielt ved Bjugn 

legekontor 
 Vikarbyrå for fastlege 
 Varsel om bekymring fra legene – fastlegene er bekymret for manglende leger på Bjugn 

legekontor 
 Salderingssak på driftsbudsjettet i kommunestyret 17. juni – her inngår utredningsarbeid ifm 

kommuneplanarbeidet hvor det er foreslått ekstern utredning av organiseringen av 
fastlegeordningen 

 
 Fysioterapitjenesten – avdelingsleder Melanie Degen orienterte 

 Organisering: fysioterapi, ergoterapi, hverdags-rehabilitering 
 Hvordan jobber vi?  

o Alle kan henvise til oss 
o Sterkt fokus på tverrfaglighet 
o Samarbeider med mange andre enheter 
o Individuelt og grupper 
o Fokus på målsettingog egenmestring 



 Effekter av kommunesammenslåingen 
o Større fagmiljø og dermed bredere kompetanse 
o Større avstander krever større grad av planlegging og fleksibilitet 
o Avhengig av lokaler i Bjugn 
o Corona har begrenset effekten 

 Prioriteringsnøkkel 
o Verktøy for å prioritere henvisninger 
o Like tjenester for alle innbyggere 
o Statistikk 
o Revidert våren 2021 

 Satsingsområder 
o Skolehelsetjeneste - frafall i kroppsøving - psykiske plager/stress - samarbeid med 

helsesykepleiere og LOS 
o Venteliste voksenfysioterapi - omdisponering av 50 % stilling i 2021 (forbehold brukere som 

kan oppsøke oss). Effekt: kommunal venteliste (voksne) nesten helt bort, begynt å avhjelpe 
instituttene 

o Ergoterapitjenesten - driver marginalt, lite midler utlyst 
 
 covid-19 – kommunalsjef Marit Knutshaug Ervik orienterte 

 Beredskap  
o på dagens nivå – planlagt ut august 2021 
o Fortsatt digital bestilling av koronatest 
o Testing hverdager fra kl. 12 – fortsatt mye testing 
o Innreiseregister viser hvem som kommer til kommunen fra utland og hvor de skal oppholde 

seg – følges opp av lokale inspektører – fungerer bra! 
 

 Mål, strategier og tiltak 
o Masse henvendelser med spørsmål 
o Ingen smitte per nå, men endringer kan skje raskt 
o Forsterket TISK-strategi, nærkontakter, karantene, ventekarantene 
o Holder oss til nasjonale smitteverntiltak av 27.05, gjenåpning trinn 2 
o Lokale anbefalinger når det gjelder arbeidsmøter i perioden 03.06. – 22.06: 

- Arrangør skal vurdere nødvendigheten av det fysiske møtet 
- Arrangør må selv vurdere antall deltagere ut fra innhold og lokalets størrelse 
- Arrangør som har ansvaret for at smittevernregler blir fulgt – 1 m avstand, fast plass, 

håndsprit, spriting av bordplater 
 

 Vaksinering 
o 701 personer som fikk vaksine sist torsdag - masse positiv tilbakemelding 
o Registrering digitalt på helseboka - 72% over 18 år har meldt seg inn i 

vaksinasjonskøsystemet 
o 3819 har fått 1 dose og 2431 har fått 2 doser 
o Problem at folk ikke møter til avtalt time 
o Massevaksinering uke 29, 30 og 31 – viktig at alle møter til sine timer! 

 
Helseplattformen 
Spørsmål i forbindelse med sak i adresseavisen i forrige uke angående økning av utgifter. 
Hva vil det bety for oss som kommune? 
Foreløpig svar er at sykehusene vil ta 70% av utgiftene og kommunene 30%. Trondheim kommune vil ta 
25% av de 30. Resterende 5% vil bli fordelt til de øvrige kommunene. 
Det vil komme en sak om helseplattformen til kommunestyrets møte 26. august.


